
Rada rodičov pri Základnej škole kráľa Svätopluka, Drážovská 6, 949 01 NITRA 
 

Zápisnica z rady rodičov konanej dňa 23.11.2017 

Počet prítomných: podľa prezenčnej listiny  

Hosť: Mgr. Ďurišová – riaditeľka školy, Mgr. Peštová –zástupkyňa školy. 

Program: 

1. Otvorenie a aktuálne informácie p. riaditeľky o súčasnej situácii, plánovaných akciách a 

investíciách školy. 

2. Návrhy a pripomienky z triednych schôdzok. 

3. Diskusia. 

K jednotlivým bodom programu: 

1. Otvorenie rady rodičov predsedníčkou p. Bielikovou, ktorá privítala p. riaditeľku Ďurišovú a p. 

zástupkyňu Peštovú. 

Úvodom pani Bieliková informovala o stave fondu RZ. K 23.11. bolo vyzbieraných 6.652 EUR.     

 Pani riaditeľka informovala, že do školskej jedálne plánuje zakúpiť nový nábytok, ktorý bude 

pôsobiť estetickejšie. Kapacita miest bude cca 80 (menej v porovnaní s pôvodným stavom), 

preto sa bude musieť obedovať na etapy. 

 Pani riaditeľka ďalej oznámila, že do Vianoc sa počíta s nákupom nových projektorov do tried 

III.C, VII.A a možno aj do II.C.  

 Pani riaditeľka informovala, že od decembra škola prijme do pracovného pomeru asistentov 

učiteľov k integrovaným žiakom, obsadenie pracovnej pozície špeciálny pedagóg je v štádiu 

riešenia. 

 Projekt Technika hrou – škola získala sumu 200 EUR na nákup hier a skladačiek pre žiakov na 

1. stupni.          

 Pani riaditeľka podala návrh na darčeky pre budúcich prvákov – Fotoalbum na vlepovanie 

triednych fotografií, ktorý budú prváci dostávať pri nástupe do školy v septembri, pri zápise 

dostanú tak ako minulý školský rok perá a tričká s logom školy. 

 Dňa 23.11. prebehol v škole „ Deň otvorených dverí “, ohlasy rodičov boli pozitívne, pani 

riaditeľka však informovala, že v budúcnosti sa bude DOD organizovať v iný deň, nie v deň, 

keď sa konajú triedne schôdzky RZ.    



 

 Najbližšia akcia v škole bude „Mikuláš“ – 6.12. Školu navštívi Mikuláš a bude deťom rozdávať 

sladké odmeny. 

 V posledný pracovný týždeň v decembri - 20.12. v stredu sa uskutoční „Vianočná burza“ 

žiakov 1. stupňa v priestoroch pavilónu A. Podobne ako minulý rok občerstvenie v podobe 

vianočného punču zorganizujú a zabezpečia pre návštevníkov členovia RR. 

2. Návrhy a pripomienky z triednych schôdzok 

 V 1.A triede sa rodičia informovali, či je možné zrealizovať otvorenú hodinu ANJ, nakoľko viacerí 

rodičia nie sú spokojní s výberom učebníc, je to možné po dohode p. riaditeľky s vyučujúcimi.   

V triede sa ďalej riešil problém so šatníkovými skrinkami, v ktorých je podľa rodičov málo miesta 

a keďže prváci nedočiahnu na vešiak, najmä v zimnom období aj neporiadok.  

Pani riaditeľka vyzvala rodičov, aby porozmýšľali a do budúceho zasadnutia Rady rodičov 

predložili konštruktívny návrh na vyriešenie tohto problému. 

 

V 1.B triede sa rodičia pýtali, či sú stromy v areáli školy pravidelne kontrolované,  teda či spĺňajú 

bezpečnostné normy, aby v prípade ťarchy ľadu a snehu nedošlo k úrazu.  

Pani riaditeľka rodičov ubezpečila, že všetky stromy sú pravidelne kontrolované, staré stromy 

boli vypílené, ne detskom ihrisku rastú momentálne len ovocné stromy. Škola doteraz vynaložila 

v spolupráci s mestom sumu takmer 4.500 EUR za kontrolu, vypílenie a výsadbu nových stromov 

v celom areáli.          

 V 1.C sa diskutovalo o výbere a vhodnosti učebníc na ANJ, niektorým rodičom sa zdá tempo 

učenia z týchto učebníc pomalé. 

Pani riaditeľka pripomenula rodičom, že vyučovanie ANJ je povinné až od 3. ročníka základnej 

školy, čomu je prispôsobený obsah učiva i pomalšie tempo v nižších ročníkoch. 

Rodičia sa informovali aj na výber šlabikára (Hupsov), pani riaditeľka informovala, že škola si 

vyberá zo šlabikárov schválených Ministerstvom školstva, vybraný šlabikár však musia používať 

všetky triedy v ročníku.  

 V 2.B rodičia poukázali na technické nedostatky internetového programu Alf, konkrétne na 

chybné vyhodnocovanie testov.  

Pani riaditeľka zdôraznila, že tento program je vhodný najmä na precvičovanie učiva a ak učiteľ 

chce použiť niektorý z testov, musí ho najskôr prekontrolovať. 

 

 V 3.B sa rodičia informovali, či by deti namiesto sledovania TV v Školskom klube nemohli 

častejšie hrávať ping-pong. Je to reálne, dozor nad deťmi si budú musieť rozdeliť p. 

vychovávateľky. 

 

 3.C si odsúhlasila školu v prírode s kombinovanou dopravou vlak + autobus. 

 



 8.A pripravuje dva nové projekty, detaily sa dozvieme neskôr.  

 

V ostatných triedach neboli žiadne pripomienky, ktoré by bolo treba prerokovať na Rade rodičov.  

 

3. Diskusia 

 V rámci diskusie sa členovia Rady rodičov informovali o stave rekonštrukcie malého 

hokejbalového ihriska – pani riaditeľka informovala, že termín dokončenia sa posúva kvôli 

viacerým komplikáciám so zmluvou.    

 Boli prerokované úlohy pre členov RR k blížiacim sa podujatiam: Mikuláš – prispievame z RR 

na darček deťom a Vianočná burza spojená s varením vianočného punču – 20.12.2017. 

 

 

V Nitre, dňa 23.11.2017 

Zapísala: Mgr. Martina Kulichová              Overila: Mgr. Terézia Bieliková                               

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


